
 

25. februar 2014 

 

 

 

Kære beboere i Sdr. Nyrup Vejlaug 

 

 

Hermed referat af ektraordinær generalforsamling d. 2014-02-17: 

 

1. Valg af dirigent: Michael Eliasen, Bakkedalsvej 1 blev valgt 

 

2. Valg af referent: Anne-Louise Alsted Eliasen, Bakkedalsvej 1 blev valgt 

 

3. Information: Ole Brobæk Madsen, Bakkedalsvej 2A orienterede omkring de 

nye planer for etablering af boligområde på arealet hørende til Fjordgården 

også kaldet ”Thorkild’s gård”. Der er godkendt ansøgning om opførelse af 26 

gårdhuse eller 24 stokhuse i op til 2 etager. Dette er interessant for Vejlaugets 

beboere, idet skal udlægges en sti i den sydlige del af området med henblik på 

stiforbindelse til kystområdet via Nældedalsvej/Klintedalsvej/Kystvejen. Sdr. 

Nyrup Grundejerforening har iøvrigt foranledigt flere indsigelser, som bla har 

medført, at Klintedalsvej/Kystvejen ikke har vejforbindelse til det nye 

boligområde. Tak for dette arbejde. 

 

4. Referat fra generalforsamling: Er omdelt til alle husstande. Tak til Rakel 

Rubin, Toftedalsvej 7 ☺! 

 

5. §9 vedr. Mulighed for ophævelse af vejlauget: Der blev diskutteret om dette 

var nødvendigt. Det blev besluttet, at det var det ikke. 

 

6. Valg til bestyrelsen: Anette Larsen, Fjorddalsvej 2 ville stadig gerne stille op. 

Der var ikke andre, der ønskede at blive valgt. Den tidligere bestyrelse blev 

derfor spurgt, om de ville genopstille. Der blev derfor indsat en pause, hvor 

bestyrelsesmedlemmerne gik i enrum. Alle valgte at genopstille. Bestyrelsen 

ser derfor således ud: 

• Laila Pedersen, Bakkedalsvej 16 

• Susanne Topp, Toftedalsvej 1 

• Jette Feldthaus, Toftedalsvej 5 

• Ole Brobæk Madsen, Bakkedalsvej 2A 

• Anne-Louise Alsted, Bakkedalsvej 1 

Bestyrelsen har ikke konstitueret sig. 



7. Behandles ikke 

 

8. Evt.: 

a. Jette Feldthaus foreslog en strandoprydnings-formiddag, hvor vi sammen 

fjernede affald og ryddede op efter stormen. Dette var der opbakning for. 

b.  Anders Hjorth, Fjorddalsvej 3 foreslog vedtægtsændringer vedr. antal 

bestyrelsesmedlemmer på valg. Dette som følge af, at alle 

bestyrelsesmedlemmerne i første omgang havde valgt ikke at genopstille 

samt problemer med at få en ny bestyrelse: 

i. Valg af ideelt 5 bestyrelsesmedlemmer, dog mindst 3. 

ii. På valg i lige år er 3 medlemmer på valg og i ulige år er 2 

medlemmer på valg. 

c. Hvis man ønsker at ytre sig og disse runddeles, så henstilles de til 

almindelig ordentlighed at disse angives med afsender(e). 

 

 

Tak for en god generalforsamling 

 

 

Venlig hilsen 

Kasserer Anne-Louise Alsted 

Bakkedalsvej 1 

 


